

世界

1. 北京在遭遇特大暴雨灾害后，灾区群众面临饮水，食品安全和环境污染的威胁。虽然有关当局正在对污染环境进行及时的清理和消毒，传染病的形式平稳，但是仍然有传染病的风险。祷告所有将引发传染病的可能性都有效的被消除；也祈求天父怜悯他们，使灾后的修复可以有效和及时的完成。

<https://www.sinchew.com.my/20230809/%e5%a4%a7%e6%9a%b4%e9%9b%a8%e7%81%be%e6%83%85%e5%90%8e-%e5%8c%97%e4%ba%ac%e5%9d%a6%e6%89%bf%e7%81%be%e5%8c%ba%e6%9c%89%e4%bc%a0%e6%9f%93%e7%97%85%e7%ad%89%e9%a3%8e%e9%99%a9/>

2. 美国在今年内已有接近 2.5 万人死于枪支暴力，平均每天约有 118 人寿命，当中有超过千人是儿童和青少年。祷告有关当局有从神来的智慧，制定更有效的枪支管理法。求神使他们回转身，使从神而来的平安充满他们，无需靠枪械来保护自己，而是依靠万军之耶和華。

<https://www.sinchew.com.my/20230808/%e7%be%8e%e5%9b%bd%e4%bb%8a%e5%b9%b4%e4%bb%a5%e6%9d%a5%e6%9e%aa%e6%9e%9d%e6%9a%b4%e5%8a%9b%e9%80%a0%e6%88%90%e9%80%be2-5%e4%b8%87%e4%ba%ba%e6%ad%bb%e4%ba%a1/>

国家

1. 为即将到来的洲选祷告，求主赐予选民明智的判断力，帮助他们审视候选人的政策和领导能力。愿选民能够超越个人私利，考虑整体社会的福祉。愿天父的旨意能够在这次选举中彰显出来。无论选举结果如何，愿天父的计划和目的得以实现，让我们的国家和社会能够朝着更好的方向前进。
2. 糖尿病患者越来越年轻化，网上流传的一段大量炼乳和汽水混合的饮料制造视频引起一名医生关注。近 2-3 年，糖尿病患者逐渐从 50 岁以上逐渐迈向 30-40 岁的群体。糖尿病也将导致其他疾病，如视网膜脱落，肾衰竭和多发性神经疾病。祷告国民能够注重饮食，不过度食用糖份，坚定国民自律和运动的决心。也为患者祷告，求天父赐智慧给医生和医疗团队，帮助他们制定最适合每个患者的治疗计划。愿药物、饮食和生活方式的调整能够有效地控制糖尿病症状，并消除他们的恐惧和焦虑。

<https://www.sinchew.com.my/20230809/%e5%a4%a7%e9%87%8f%e7%82%bc%e4%b9%b3%e5%8f%82%e6%b1%bd%e6%b0%b4%e7%b3%96%e9%a5%ae%e5%90%93%e5%9d%8f%e5%8c%bb%e7%94%9f-%e7%b3%96%e5%b0%bf%e7%97%85%e5%b7%b2%e8%b6%8b%e5%b9%b4%e8%bd%bb%e5%8c%96/>

教会

1. 为教会的宣教事工祷告，求主的灵降临在教会中，激发信徒的热情，让他们愿意走出去，与那些尚未听闻福音的人分享救恩。帮助信徒明白宣教不仅仅是远赴异国，也可以在生活的每一天中传扬。帮助教会在新时代中有眼光发现那些被遗忘的群体，也帮助在各教会中委身于宣教的弟兄姐妹，在服事中有神同在，在教会中有各肢体的配搭，把得救的人天天加给他们。
2. 为教会的各种需要祷告，无论是财务、场所、资源还是其他方面的需求，求上帝供应一切所需。使教会能够履行事工、支持弱势群体，以及为需要的人提供帮助。求主在教会中提供合适的领袖，导师，顾问，执事等，以便建立教会，造就信徒。

家庭

1. 祷告家庭能够成为分享负担的地方。求主赐予家庭成员开放的心灵，使他们能够相互倾诉内心的感受、挑战和负担。愿他们找到在家人中的支持和理解。愿主帮助家庭成员在沟通中保持真诚和尊重。愿他们能够用爱和耐心倾听彼此，分享他们的内心所想。有时可能无法理解或解决彼此的负担。求主赐予智慧，使成员能够给予恰当的支持和建议。
2. 为家庭成员的健康和安全祷告，求主保守我们的家庭成员的身体健康。赐福他们的身体，使他们能够远离疾病和痛苦。赐平安给那些在心灵上受到困扰和压力的家庭成员。愿他们能够在主里找到安慰和安宁。为着家庭成员进行旅行，祈求主赐平安和保护。愿他们平安抵达目的地，平安回到家中。为着家庭成员正在面对健康问题，祈求主的医治之手触摸他们。愿他们得以康复和恢复。

The Methodist Issachar Watcher 10-16/08/2023

Prayer items 2nd week of August

World

1. After experiencing an extreme rainfall, Beijing is facing threats of drinking water shortages, food contamination, and environmental contamination. Although the relevant authorities are actively cleaning and disinfecting the polluted areas to ensure that the spread of contagious diseases are under control, the risk of contagious diseases still exists. Pray that all possibilities of triggering an outbreak of contagious diseases are effectively eliminated; also, pray for God's mercy upon them, so that the post-disaster recovery can be carried out effectively and quickly.

<https://www.sinchew.com.my/20230809/%e5%a4%a7%e6%9a%b4%e9%9b%a8%e7%81%be%e6%83%85%e5%90%8e-%e5%8c%97%e4%ba%ac%e5%9d%a6%e6%89%bf%e7%81%be%e5%8c%ba%e6%9c%89%e4%bc%a0%e6%9f%93%e7%97%85%e7%ad%89%e9%a3%8e%e9%99%a9/>

2. In the United States, nearly 25,000 people have died from gun violence this year, averaging about 118 lives lost every day, including over a thousand children and teenagers. Pray for wisdom from God for the authorities to craft more effective gun control laws. May God turn their hearts back to Him, filling them with His divine peace, so that they won't rely on firearms for protection, but instead put their trust in the Lord Almighty.

<https://www.sinchew.com.my/20230808/%e7%be%8e%e5%9b%bd%e4%bb%8a%e5%b9%b4%e4%bb%a5%e6%9d%a5%e6%9e%aa%e6%9e%9d%e6%9a%b4%e5%8a%9b%e9%80%a0%e6%88%90%e9%80%be2-5%e4%b8%87%e4%ba%ba%e6%ad%bb%e4%ba%a1/>

Country

1. For the upcoming state elections, pray that the Lord grants the voters' wisdom and discernment to assess the candidates' policies and leadership abilities. May the voters transcend personal interests and consider the overall welfare of society. May the Father's will be manifested in this election. Regardless of the election outcome, may the Father's plans and purposes be fulfilled, guiding our nation and society towards a better direction.
2. Diabetes is becoming increasingly prevalent among younger individuals. A video circulating online, depicting the creation of a beverage that combines condensed milk and soda, has caught the attention of a doctor. Over the past 2-3 years, diabetes has gradually shifted from affecting those aged 50 and above to the 30-40 age group. Diabetes also leads to other illnesses such as retinal detachment, kidney failure, and multiple neuropathies. Pray that the rakyat will pay attention to their diet, avoid excessive sugar consumption, and firmly commit to self-discipline and exercise. Also, pray for the patients: asking the Heavenly Father to grant wisdom to doctors and medical teams, aiding them in developing tailored treatment plans for each patient. May adjustments in medications, diet, and lifestyle help them to effectively manage diabetes symptoms and alleviate their fears and anxieties.

<https://www.sinchew.com.my/20230809/%e5%a4%a7%e9%87%8f%e7%82%bc%e4%b9%b3%e5%8f%82%e6%b1%bd%e6%b0%b4%e7%b3%96%e9%a5%ae%e5%90%93%e5%9d%8f%e5%8c%bb%e7%94%9f-%e7%b3%96%e5%b0%bf%e7%97%85%e5%b7%b2%e8%b6%8b%e5%b9%b4%e8%bd%bb%e5%8c%96/>

Church

1. Pray for the church's missionary work, that the Spirit of the Lord may descend upon the church, igniting the passion of believers to step out and share the faith with those who have yet to hear the Gospel. Help believers understand that missions is not only about going to foreign lands but can also be carried out in everyday life. Grant the church a vision for the new era, to identify the unreached people groups and to aid the brothers and sisters who are committed to missions work in the various churches, so that they may serve with God's presence, coordinating as a body of Christ, and witnessing souls saved day by day.

2. Pray for the various needs of the church, whether financial, facilities, resources, or other areas of need. Let us ask for God's provision for all these needs, enabling the church to fulfill its ministry, support vulnerable groups, and extend help to those in need. Ask the Lord to provide suitable leaders, mentors, advisors, deacons, and others in the church, to establish and edify the congregation.

Family

1. Pray that families become places where burdens are shared. Ask the Lord to grant family members open hearts, so they can confide in each other about their feelings, challenges, and burdens. May they find support and understanding within their families. Pray that the Lord helps family members maintain sincerity and respect in their communication. May they listen to each other with love and patience, sharing what's in their hearts. Sometimes, they might not understand or solve each other's burdens. Ask the Lord for wisdom, so that members can offer appropriate support and advice.
2. Pray for the health and safety of family members. Ask the Lord to safeguard the physical health of our family members. Bless their bodies, keeping them away from illness and pain. Grant peace to those family members who are troubled and stressed in their hearts. May they find comfort and tranquillity in the Lord. Pray for family members who are traveling, asking the Lord for peace and protection. May they reach their destinations safely and return home in peace. For family members facing health issues, ask the Lord's healing hand to touch them. May they experience recovery and restoration.

Pengawal Isakhar Methodist 10-16/08/2023

Doa minggu kedua Ogos

Dunia

1. Setelah mengalami bencana hujan lebat, Beijing menghadapi ancaman terhadap air minum, keselamatan makanan, dan pencemaran lingkungan. Meskipun otoritas terkait sedang aktif membersihkan dan mendisinfeksi daerah tercemar, dan situasi penyakit menular stabil, risiko penyakit menular masih ada. Berdoalah agar semua kemungkinan memicu penyakit menular secara efektif dihilangkan; juga, berdoalah untuk belas kasihan Tuhan kepada mereka, agar pemulihan pasca-bencana dapat dilakukan dengan efektif dan segera.
<https://www.sinchew.com.my/20230809/%e5%a4%a7%e6%9a%b4%e9%9b%a8%e7%81%be%e6%83%85%e5%90%8e-%e5%8c%97%e4%ba%ac%e5%9d%a6%e6%89%bf%e7%81%be%e5%8c%ba%e6%9c%89%e4%bc%a0%e6%9f%93%e7%97%85%e7%ad%89%e9%a3%8e%e9%99%a9/>
2. Di Amerika Syarikat, hampir 25,000 orang telah meninggal akibat keganasan senjata api tahun ini, dengan purata kira-kira 118 nyawa hilang setiap hari, termasuk lebih dari seribu kanak-kanak dan remaja. Berdoalah agar pihak berkuasa memperoleh hikmah dari Allah dalam merangka undang-undang kawalan senjata api yang lebih berkesan. Semoga Allah mengubah hati mereka untuk kembali kepada-Nya, memenuhi mereka dengan keamanan ilahi-Nya, supaya mereka tidak mengandalkan senjata api sebagai perlindungan, tetapi lebih mengandalkan Tuhan Yang Mahakuasa.
<https://www.sinchew.com.my/20230808/%e7%be%8e%e5%9b%bd%e4%bb%8a%e5%b9%b4%e4%b%a5%e6%9d%a5%e6%9e%aa%e6%9e%9d%e6%9a%b4%e5%8a%9b%e9%80%a0%e6%88%90%e9%80%be2-5%e4%b8%87%e4%ba%ba%e6%ad%bb%e4%ba%a1/>

Negara

1. Untuk pilihan raya negeri yang akan datang, berdoalah agar Tuhan memberikan hikmah kepada para pengundi untuk menilai dasar-dasar calon dan kebolehan kepimpinan mereka dengan bijak. Semoga para pengundi melampaui kepentingan peribadi dan mempertimbangkan kesejahteraan keseluruhan masyarakat. Semoga kehendak Bapa dinyatakan dalam pilihan raya ini. Tanpa mengira hasil pilihan raya, semoga rancangan dan tujuan Bapa terlaksana, membimbing negara dan masyarakat kita menuju arah yang lebih baik.
2. Kencing manis semakin menjadi-jadi di kalangan individu yang lebih muda. Sebuah video yang beredar dalam talian, menggambarkan pembuatan minuman yang menggabungkan susu pekat dan soda, telah menarik perhatian seorang doktor. Dalam tempoh 2-3 tahun yang lepas, kencing manis telah bergerak secara perlahan dari golongan berusia 50 tahun ke atas kepada golongan berusia 30-40 tahun. Kencing manis juga membawa kepada penyakit lain seperti lepasan retina, kegagalan buah pinggang, dan neuropati berbilang. Berdoalah agar warganegara memberi perhatian kepada pemakanan mereka, mengelakkan pengambilan gula yang berlebihan, dan dengan tegas berkomitmen kepada kedisiplinan diri dan senaman. Juga, berdoalah untuk pesakit, meminta kepada Bapa Syurga untuk memberikan hikmah kepada doktor dan pasukan perubatan, membantu mereka membangunkan pelan rawatan yang disesuaikan untuk setiap pesakit. Semoga penyesuaian dalam ubat, pemakanan, dan gaya hidup berjaya mengawal gejala kencing manis dengan berkesan dan mengurangkan ketakutan dan kegelisahan mereka.
<https://www.sinchew.com.my/20230809/%e5%a4%a7%e9%87%8f%e7%82%bc%e4%b9%b3%e5%8f%82%e6%b1%bd%e6%b0%b4%e7%b3%96%e9%a5%ae%e5%90%93%e5%9d%8f%e5%8c%bb%e7%94%9f-%e7%b3%96%e5%b0%bf%e7%97%85%e5%b7%b2%e8%b6%8b%e5%b9%b4%e8%bd%bb%e5%8c%96/>

Gereja

1. Berdoalah untuk perkhidmatan misionari gereja, agar Roh Tuhan turun ke atas gereja, membara semangat orang percaya untuk keluar dan berkongsi keselamatan dengan mereka yang belum mendengar Injil. Bantu orang percaya memahami bahawa perkhidmatan misionari bukan hanya

tentang pergi ke tanah asing tetapi juga boleh dilaksanakan dalam kehidupan seharian.

Memungkinkan gereja mempunyai wawasan untuk era baru, mengenal pasti kumpulan yang terlupakan dan membantu saudara-saudari yang berdedikasi untuk perkhidmatan misionari di pelbagai gereja, supaya mereka berkhidmat dengan kehadiran Allah, berkoordinasi sebagai tubuh Kristus, dan menjadi saksi jiwa-jiwa diselamatkan hari demi hari.

2. Berdoa untuk keperluan pelbagai gereja, sama ada kewangan, kemudahan, sumber atau aspek keperluan lain. Minta supaya Tuhan menyediakan keperluan tersebut, membolehkan gereja menjalankan perkhidmatannya, menyokong kumpulan rentan, dan memberikan bantuan kepada mereka yang memerlukan. Mohon kepada Tuhan untuk menyediakan pemimpin yang sesuai, mentor, penasihat, diakon, dan lain-lain dalam gereja, untuk menubuhkan dan memperkukuhkan jemaat.

Keluarga

1. Berdoa agar keluarga menjadi tempat di mana beban dapat dikongsi. Mohon kepada Tuhan supaya para anggota keluarga memiliki hati yang terbuka, sehingga mereka dapat berbicara tentang perasaan, cabaran, dan beban mereka satu sama lain. Semoga mereka mendapat sokongan dan pemahaman di dalam keluarga mereka. Berdoa supaya Tuhan membantu para anggota keluarga menjaga ketulusan dan hormat dalam komunikasi mereka. Semoga mereka saling mendengarkan dengan kasih dan kesabaran, serta berbagi apa yang ada di dalam hati mereka. Terkadang, mereka mungkin tidak memahami atau dapat mengatasi beban satu sama lain. Mohon kepada Tuhan hikmat, agar para anggota keluarga dapat memberikan sokongan dan nasihat yang sesuai.
2. Berdoa untuk kesihatan dan keselamatan para anggota keluarga. Mohon kepada Tuhan agar menjaga kesihatan fizikal para anggota keluarga kami. Berkati tubuh mereka, menjauhkan mereka dari penyakit dan kesakitan. Berikan ketenangan kepada anggota keluarga yang merasa tertekan dan bimbang dalam hati mereka. Semoga mereka menemukan kenyamanan dan ketenangan dalam Tuhan. Berdoa untuk anggota keluarga yang sedang melakukan perjalanan, mohon kepada Tuhan agar memberikan ketenangan dan perlindungan. Semoga mereka sampai ke tujuan dengan selamat dan kembali pulang dengan damai. Bagi anggota keluarga yang menghadapi masalah kesihatan, mohon supaya tangan penyembuhan Tuhan menyentuh mereka. Semoga mereka merasakan pemulihan.